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Torsdag den 1. februar 2024 kl. 17.00 – 20.00 

 

 

Mødeindkaldelse Dato: 01-02-2024 Tid: 17.00-20.00 

Mødested Lundehusskolen - hovedbygningen 1. sal  

Medbring 
 

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Forældrerepræsentanter:  

• Kristina Helene Werner Andersen  

• Gauri Onkar Bhave  

• Lone Buch  

• Nina Boelslund Nielsen (KKFO-repræsentant) 

• Malene Rasmussen  

• Karen Mette Fog Pedersen  

• Caroline Raun Hansen  

• Mette Dissing Sandahl (suppleant)  

• Kasper Victhor Robin Webster (suppleant) 
Medarbejderrepræsentanter:  

• Stine Louise Dath Pradella (Pædagog - Lundehuset) 

• Lars Laursen (Lærer - Lundehusskolen) 
Elevrådsrepræsentanter:  

•  

Tilstede:  Nina, Karen Mette, Caroline, Stine, Lars, Kim, Bodil 
Elevrådsrepræsentanter Metta og Elena  

Afbud:  

Ikke meldt afbud:  

Referent  Bodil 

Indbudte   

Kopi til 
 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

17.00 - 17.05  1. Godkendelse af dagsorden og referat.   Godkendelse   KP 

17.05 - 17.15 2. Nyt fra elevrådet  Orientering  Eleverne 

Referat af 
orienteringen 

Elevrådet har planlagt en børne - og ungefritidsdag på den fælles trivselsdag med 
deltagelse af forskellige foreninger. 
 
Der er planlagt et nyt møde i feb. for den videre planlægning 
 
D. 8. feb. deltager elevrådet i en workshop arrangeret af Unicef rettighedsskole. 
Efter workshoppen drøftes muligheden for at blive en rettighedsskole 
 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

17.15 - 18.00 3. Planlægning af kontaktforældremøde i marts  Drøftelse   Kim & 

Nina  

Baggrund Den første onsdag i marts er der kontaktforældremøde.    

Formål Vi skal drøfte status og programmet for de to punkter: Opfølgning på skole-hjem-

samarbejde og kontaktforældrerollen  

 

Bilag  

Referat af 

drøftelse  

Undervejs blev der drøftet, hvordan vi kan spørge ind til erfaringer med kontakt - 

forældrerollen. Sidde ved mindre borde og arbejde ud fra 3 arbejdsspørgsmål. Hvis 

der nok forældre - kunne det være fordelagtigt at sidde i indskoling/udskoling.  

 

På et fællesmøde i området fortalte andre skoler, at de har ændret deres kontakt -

forældrerolle, da rollen ikke var tydelig defineret, og derfor kunne det være svært at 

påtage sig rollen. På Holbergskolen har de en trivselsgruppe som både står for 

arrangementer, men som også har kontakten til skolen, hvis der er udfordringer/ 
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spørgsmål fra klassens forældre. På Guldbergskolen deltager udskolingseleverne i 

trivselsgruppen. 

 

Dagsorden 

• Skole-hjem-samarbejdet  

• Vi præsenterer de indkomne inputs angående skolehjemsamtaler og           

forældremøder og fortæller om den videre proces 

• Opfølgning fra sidste møde og hjemmeopgaven 

 

Drøftelse af kontakt- og trivselsforældrerollen med udgangspunkt i eksempler fra 

Holberg- og Guldbergskolen 

 

Tidspunkt  Emne  

18.00 - 18.20 PAUSE  

 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

18.30 - 18.35 5. Møder i april  Godkendelse    Kim 

Baggrund Vi har skoleudviklingssamtale den 18. april og fælles temamøde i området den 25. 

april. Skal vi omlægge et møde, så vi har to møder i april?  

Formål At vi afklarer antallet af møder 

Bilag  

Referat af 

drøftelse  

Mødet i området den 25. april er deltagelse på frivillig basis.  

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

18.30 - 18.45 6. Skolefoto  Drøftelse  Kim 

Baggrund Vi modtager jævnligt henvendelser fra firmaer, der vil lave skolefoto, men hører 

også fra forældre, at det kan presse økonomien på hjemmefronten.   

  

Formål At drøfte om vi fortsat skal have skolefoto og i så fald, hvem der vil finde et godt 

tilbud.  

Bilag  

Referat af 

drøftelse  

Vi fastholder skole-foto men ønsker kun et klassebillede.  

Vi vil spørge firmaet om de er interesserede i at komme ud på en lørdag for at tage 

portrætbilleder.  

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

18.45 - 19.30 7. Tilknytning   Drøftelse   Kim & 

Nina  

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

18.20 - 18.30 4. Toiletter    Drøftelse  Nina  

Baggrund Skolen har fået bevilget midler til renovering af vores toiletter.  

Formål At drøfte status og proces.  

Bilag  

Referat af 
drøftelse  

Vi har haft besøg af Lars fra skoletoiletter.dk, som har specialiseret sig i 

skoletoiletter. Han er også sælger. Han havde rigtig mange gode forslag til, hvordan 

man indrette toiletterne, og hvordan man bl.a. kan nudge til bedre hygiejne og i det 

hele taget en fornuftig brug af toiletterne. Se bilag for yderligere uddybning. 

 

Kim har haft besøg af en person fra bygningsdrift, som vil komme med et udspil til 

renoveringen. 
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Baggrund På skoleudviklingssamtalen drøftede vi, hvordan skolen kan arbejde med at 

dæmme op for udsivningen fra 6. klasse i form af en større tilknytning til skolen.   

Formål Hvad er status og hvordan skal vi arbejde videre med tilknytningen?  

Bilag  

Referat af 

drøftelse  

På skoleudviklingssamtalen drøftede vi, hvordan skolen kan arbejde med at 

dæmme op for udsivningen fra 6. klasse i form af en større tilknytning til skolen.   

Hvad er status og hvordan skal vi arbejde videre med tilknytningen?  

 

Der blev drøftet, om vi skal ændre arbejdet med tilknytning til skolen til at arbejde 

mere målrettet med skolens kommunikationsstrategi og de elementer der indgår i 

den.  

 

Kan vi søge inspiration fra andre skoler, som formår at fastholde en større 

tilknytning til skolen også i udskoling. 

 

Forskellige forslag til hvordan man kan gøre skolen attraktiv for alle elever og 

forældre.  

 

Aftaler: 

Vi nedsætter ikke en arbejdsgruppe men arbejder videre med to temaer 
1. Sammenhængskraft.  
2. En målsætning om at alle elever i udskolingen enten har en fritidsinteresse 

eller et fritidsjob 

Derudover skal vi, uanset hvilket område/tema der er på dagsordenen, drøfte 

tilknytning til skolen som en dimension. 

 
 

Tidspunkt 
19.30 - 19.50 

8. Orientering fra:  

• medarbejdere  

• forperson og øvrige bestyrelsesmedlemmer 

• ledelsen  

Referat af 
orienteringen 

Anna Mette og Nina kontakter morgencafeen for at høre om de kan hjælpe med at 
reklamere  
Vi holder et møde hvor vi drøfter regeringsudspillet med Trio og medlemmer fra SB 
Skolen er blevet bedt om at skrive en redegørelse til UVM angående parallel- 
samfundsproblematikker. 
Vi skal sende et høringssvar / handleplan til Arbejdsmiljø København på baggrund 
af et påbud i Lundehuset. 
 
Vi har deltaget i Skolevalget for 8. og 9. årgang med politisk debat fra forskellige 
ungdomspolitikere. De drøftede de tre mærkesager, som eleverne har valgt at 
arbejde med.  

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

19.50 - 19.55 9. Henvendelse fra forældre   Orientering   

Referat af 
orienteringen 

Ingen henvendelser 

 

Tidspunkt  Emne  

19.55 - 20.00 10. Eventuelt: -  
Der blev spurgt ind til om vi deltager i Uge sex og bruger de forskellige materialer. 
Lundehuset gør det systematisk, i almendelen er det op til det enkelte team.  

11. Punkter til kommende møder:  

• Valg af ordstyrer og mødeleder: Lars er ordstyrer og Caroline er mødeleder 

• Opfølgning på eventuelt fra sidste SB-møde 

 


